

# Referat for fællesrådsmøde d. 26/09-2017

## **Valg af referent**

Svenning

## **Godkendelse af dagsorden**

Godkendt

## **Formandsmøde (29.08.17)**

Mødet var arrangeret af en projektgruppe til forbedring af samarbejdet mellem kommunen og fællesrådene. Det var meget velbesøgt og debatten livlig. Rådhuset var vært og nogle få medarbejdere deltog som observatører.

Mange oplevelser, holdninger og ideer kom til udtryk ift. hvordan samarbejdet kan forbedres.

Gennemgående temaer gik bl.a. på for sen eller ingen involvering i sager som fællesrådene gerne vil have indflydelse på samt dårligt kendskab i forvaltningerne til samarbejdsaftalerne mellem kommunen og fællesrådene.

Mødet skulle ikke komme til konklusioner, men tjene som inspiration til projektgruppens videre arbejde.

## **Canvas**

Foreløbig status; Svenning fremviste, hvor langt og hvordan han havde samlet sit materiale. Vi aftalte, at de øvrige skulle fremsende deres områder til Svenning, som så kan samle materialet til næste møde.

## **Samarbejdet med kommunen**

Forberedelse af mødet med Teknik og miljø (10.10.17 kl. 19.00).

Da ingen af os har prøvet det før, så ser vi det som en læringsmulighed og prøver ikke at forberede noget på forhånd fra vores eget område.

## **Økonomi**

Indsamling af dokumentation til banken (husk pas/kørekort og sygesikringsbevis).

Svenning tager billeder af alles dokumentation og vil arbejde videre med at få adgang til bankkontoen.

## **Evt.**

### *Hjemmeside og mail*

Svenning orienterer om købet af domænerne fællesrådet.dk og faellesraadet.dk, samt oprettelsen af et mailhotel.

### *PR*

Gruppen har endnu ikke mødets, og vi afventer derfor stadig nyt.

### *Kommuneplan*

Svenning fremviser de nye eksemplarer af kommuneplanen samt lokalbeskrivelserne. Der deles ekstraeksemplarer ud efter mødet.

### *LC Fuglebakken*

Tove orienterer om et møde, hun skal have med lokalcenteret; de er meget interesseret i at øge samarbejdet med resten af kvarteret.

## **Næste møde**

Tirsdag d. 14. november